
 

 

 

 

9 april 2024 

 

Artikel 44 vragen aan het College inzake 24 statushouders die niet kunnen verhuizen naar 
de flexwoningen in de Borderwijkstraat (fase 2), spoedzoekers die naar het Hof van 
Elsenburg (fase 1) moeten verhuizen. 

De fractie van Rijswijks Belang stelt dan ook de volgende artikel 44 aan het College n.a.v. de 
mededeling die  wethouder van Malsen heeft gedaan in de raadsvergadering van 26 maart 
2024: 

 

De oplevering van de flexwoningen in de Borderwijkstraat (fase 2) vertraagd.  

-Wat is de precieze reden van de vertraging in de oplevering van de flexwoningen aan de 
Borderwijkstraat?  

Het College geeft aan in de mededeling dat men sinds vorige week (de week voorafgaand 
aan de raadsvergadering) definitief ter oren is gekomen dat de oplevering wordt vertraagd. 

- Hoe lang is het College er al van op de hoogte dat de oplevering ging vertragen van de 
woningen? 

- Wanneer zal de oplevering van de flexwoningen aan de Borderwijkstraat wel zijn? 

Afspraken en crisisteam. 

- Welke afspraken zijn er gemaakt met de de woningbouwcorporaties en de eigenaar van het 
pand. 

- Wie zitten er precies in het crisisteam? 

 

24 statushouders kunnen niet verhuizen naar de flexwoningen in de Borderwijkstraat. 

- Wat is de samenstelling van deze 24 statushouders? (leeftijd, man/vrouw, 
alleenstaand, gezinnen/) 

- Wat is het aantal woningen wat nodig is voor deze statushouders? 
- Bent u het met Rijswijks Belang eens dat deze statushouders aan dezelfde 

voorwaarden moeten voldoen zoals Woonnet Haaglanden stelt aan de overige ruim 



8500 woningzoekende in Rijswijk om een sociale huurwoning te kunnen betrekken? 
Zo nee, waarom niet? 

- De wethouder stelt dat de 24 statushouders gehuisvest moeten worden in de 
reguliere huisvesting, wat houdt dit precies in? 
 
Spoedzoekers staan klaar om intrekt te nemen in het Hof van Elsenburg (fase 1) 

- Om hoeveel spoedzoekers gaat dit? 
- Wat is de samenstelling van deze spoedzoekers? (leeftijd, man/vrouw, alleenstaand, 

gezinnen/) 
- Wanneer zullen deze spoedzoekers intrek gaan nemen in de flexwoningen het Hof 

van Elsenburg? 

 

- Bent u het eens met de fractie van Rijswijks Belang dat het College deze mededeling 
van het vertragen van oplevering  van de flexwoningen aan de Borderwijkstraat en 
hierdoor het verhuizen van de statushouders naar de reguliere huisvestiging niet met 
een korte mededeling had moeten afdoen in de raadsvergadering van 26 maart 2024, 
maar dit aan de Raad had moeten toekomen d.m.v. een RIB? Zo nee, waarom niet? 
 
Van de 67 woonunits op de locatie Hof van Elsenburg worden er momenteel 34 
bewoond door statushouders. 

- In eerdere beantwoording op technische vragen gaf u dit antwoord, kunt u 
garanderen dat bovenstaande beantwoording voor 100% juist is i aantallen? Zo nee, 
waarom niet? 
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